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          KOKOUS 191 
 
 
Aika 4.9.2020 klo 09:00 – 12:00 
 
Paikka: Teams-kokous 
 
Läsnä Poissa 
Henri Väisänen, Peab Asfalt (puheenjohtaja) 
Tero Porkka, Tampereen yliopisto (sihteeri) 
Jukka Naukkarinen, STARA 
Katriina Tallbacka, Inspecta Sertifiointi Oy 
Sami Similä, Mitta Oy 
Tommi Valjakka, Peab Asfalt 
Helena Remes, Nynas Oy 
Janne Kovanen NCC Industry Oy 
Pasi Niskanen, Rudus Oy 
Heli Nikiforow, Aalto-yliopisto 
Katri Eskola, Väylä 

Juho Kokkonen, Mitta Oy 
Pertti Virtala, Destia Oy 
 

 
 
1. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
 
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 
 
2. Ilmoitusasiat 
 
Riku Tujunen vaihtoi työnantajaa, korvaajaksi tulee Janne Kovanen NCC:ltä. Toimikunta hyväksyi 
tämän muutokset. 
 
 
3. Vertailukokeet ja muut menetelmäasiat 
 
Päällystetutka 
Testiin osallistui Nevia Oy yhdellä ja RC-Infra Oy kahdella laitteistolla. Verrattiin 1 GHz:n maatutkalla 
mitattuja dielektrisyyden arvoja. Testissä tarkasteltiin dielektrisyysarvon mittauksen toistettavuutta ja 
uusittavuutta päällystetutkamenetelmällä. Tulokset samansuuntaiset kuin aiemminkin. Laitteistot saivat 
hyväksynnän. 
 
Massa-analyysi 
Loppuraportti on valmis. Yksi laboratorio sai poikkeavat tulokset, muutamalla laboratoriolla kahden 
rinnakkaisen välillä suuri ero. Rakeisuudet olivat todella hyvin kohdillaan, lukuun ottamatta 0,063 mm 
seulan läpäisyä, jossa oli muutamia suuriakin heittoja. 
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Prall 
Modauksen vaikutus oli selvä. Muuten tulokset erittäin vaihtelevia. Perustamistapaa täytyisi tutkia sekä 
mahdollisesti standardoida. Muitakin muuttujia tulisi vakioida. Kiihtyvyysmittauksia viedään 
eteenpäin, Sami tulee mahdollisesti mittaajan kanssa paikanpäälle tarkistamaan eri tilanteen jokaisessa 
labrassa. Henri selvittää maksaisiko PANK ry mittaukset, jotka maksaisivat arviolta noin 10 000€. 
 
 
4. Laboratorioiden hyväksyntä 
 
Muutamia sertifikaatteja päivitetty, kun ovat ottaneet uudet ohjeet käyttöön. 
Sukupolvenvaihdos -> Jlab perustettu ja heille on myönnetty sertifikaatti, Raimo peräkylä toimii 
sopimusteknisten asioiden vuoksi vielä hetken 
 
 
5. Standardit 
 
Asfaltti 
 
WG1:sen asfalttimassojen seuraava kokous lokakuussa. Tällä hetkellä prosessissa ei tiettävästi meitä 
koskevia standardeja. 
 
Kiviaines 
 
Kiviaineksissa yritetään yhdistää standardeja; betonien, asfalttien- ja sitomattomien standardit yhdeksi 
kokonaisuudeksi. 
Aallonmurtajakiville tulossa omansa standardinsa. 
Yritystä on, aikataulusta ei tietoa, saati siitä meneekö ehdotus läpi. 
 
 
6. PANK menetelmäpäivän suunnittelu 
 
Suunniteltiin ohjelmaa. 
Henri selvittää hallitukselta, miten edetään järjestelyiden kanssa, päätettiin että järjestetään 
webinaarina. 
 
 
7. Muut asiat 
 
- 
 
 
8. Seuraava kokous 
 
9.10.2020, 9.00 -12.00, laboratoriotoimikunnan kokous, Teams-kokous. 


